

Date: April 7th, 2020

Subject: Pre-KG – KG2 Distance Learning

Dear Pre-KG, KG1 and KG2 parents,

This is my sincere wishes that this email finds you and your families in good health during this very difficult time of COVID -19 that disrupted our lives.

In response to the unanticipated circumstances, our school's leadership team and teachers have taken supportive measures in consideration and submitted a detailed curriculum action plan for distance learning to ADEK on March 3rd, 2020.

The distance learning action plan was set to accommodate our Grade 1-9 students, and all our Kindergarten students and include the American Common Standards for our Kindergarten Department.

The curriculum plans ensure quality teaching and learning that will take place through distance learning in Pre-KG, KG1 and KG 2, that will allow our Kindergarten students to be promoted to the next grade.

In order for any Kindergarten student to be promoted to the next grade, we request that all our Kindergarten parents will keep in close communication with their children's class teachers on Class Dojo and that all Kindergarten students will complete the academic curriculum for the year 2019-20.

In addition, that our Kindergarten students will complete all tasks requested by their class teachers on a daily basis until the end of the academic year as per the U.A.E. Federal Government decree and ADEK on March 30th, 2020.

Tasks for the Kindergarten students are posted on students' Class Dojo portfolios on a daily basis and are instrumental in allowing Kindergarten students to enter the next academic year 2020-21.

It is with profound gratitude that I thank all our Kindergarten parents that are already playing their part in ensuring that their children complete all tasks for the rest of the academic year.

I would like to reassure that our students and their progress remain our main priority and thereof urge our parents without access to Class Dojo, to respond today in order to benefit their children.

Please do not hesitate to contact your children's class teachers or call 0507526739 or 0525575805 if you need any support or access to your child's Class Dojo.

Together we will prevail standing strong as one Ajyal Al Falah family.

May God bless you, your families and our little Kindergarten students.

Yours Sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



التاريخ: 7 أبريل 2020

الموضوع: التعلم عن بعد لقسم رياض الأطفال

أولياء الأمور الكرام،

استجابة منا للظروف الراهنة، اتخذت إدارة المدرسة ومعلميها تدابير داعمة وقدمنا خطة عمل منهجية مفصلة للتعلم عن بعد إلى دائرة التعليم والمعرفة بتاريخ 3 مارس 2020. تم وضع هذه الخطة لطلابنا من مرحلة ما قبل الروضة حتى الصف التاسع وفقاً للمعايير الأساسية الأمريكية المشتركة.

تتضمن الخطط المنهجية جودة التدريس والتعلم التي ستتم من خلال التعلم عن بعد لمرحلة رياض الأطفال (ما قبل الروضة، الروضة الأولى والثانية)، مما سيسمح بترفيح الطلاب إلى الصف التالي.

للتمكن من ترفيح الطالب للمرحلة الصفية التالية، ينبغي على جميع الطلاب أن يكملوا المنهج الأكاديمي للعام الدراسي الحالي وأن يكملوا جميع المهام المطلوبة منهم بشكل يومي وذلك وفقاً للمرسوم الحكومي ودائرة التعليم والمعرفة الوارد بتاريخ 30 مارس 2020.

تُحْمَل المهام الخاصة بطلاب قسم رياض الأطفال بشكل يومي على تطبيق كلاس دوجو والتي بدورها تهيئ وتسمح للطلاب الانتقال للعام الدراسي الجديد 2020 – 2021.

شكراً من القلب لجميع أولياء الأمور الحريصين على إكمال أبنائهم لجميع المهام المكلفين بها حتى نهاية العام الدراسي الحالي.

في ظل هذه الظروف الراهنة تبقى أهم أولوياتنا الحرص على تقدم طلابنا لذا نرجو من حضراتكم التكرم بالتواصل معنا اليوم عبر تطبيق كلاس دوجو.

يمكنكم التواصل مع معلمي أبنائكم عبر التطبيق أو بالاتصال على الأرقام التالية: 0507526739 0525575805 0525546534 في حال واجهتم أي مشاكل فنية في التطبيق.

نعمل معكم كأ أسرة واحدة ونسعى جاهدين لتحقيق هدفنا والرفي بطلابنا.
دمتكم بحفظ الرحمن ورعايته.

تحياتي



انطوانيت براون
مديرة المدرسة